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(Inf. wł.). Starostka kłodzka Małgorzata Jędrzejewska-Skrzypczyk i burmistrzyni Bystrzycy
Kłodzkiej Renata Surma niedawno rozmawiały o przyszłości Liceum Ogólnokształcącego,
dla  którego  organem prowadzącym jest  od  jakiegoś  czasu  gmina  bystrzycka.  Rosnące
koszty utrzymania ogólniaka nie są dla niej obojętne.

- Ze strony władz gminy wpłynęło do nas pismo, abyśmy - jako powiat - partycypowali w kosztach
utrzymania tej szkoły średniej. Okazuje się, że aktualnie samorząd Bystrzycy Kłodzkiej dokłada do
niej około 1,2 mln zł rocznie, co okazuje się ponad jego możliwości. Padła propozycja, aby udział
powiatu,  którego  zadaniem  jest  szkolnictwo  ponadpodstawowe,  wynosił  50  proc.  tej  kwoty  -
informuje starostka kłodzka: - Już w tej sprawie rozmawiałam z radnymi zajmującymi się oświatą,
poprosiliśmy gminę o udostępnienie dokumentacji, na której podstawie moglibyśmy oszacować, ile
kosztowałoby powiat poprowadzenie LO w Bystrzycy. Kiedy będę posiadała niezbędne informacje,
raz jeszcze zastanowimy się z radnymi, w którym kierunku pójdziemy.

W umowie z roku 2017, kiedy gmina Bystrzyca Kłodzka od powiatu kłodzkiego przejmowała tytułową
szkołę, jest zapis mówiący o tym, że okres wypowiedzenia warunków wynosi 11 miesięcy, przy czym
przejęcie przez nowy organ prowadzący następuje od nowego roku szkolnego. Jeśli gmina wypowie
tę umowę, a władze powiatu staną przed faktem dokonanym, to równocześnie od 1 września 2026 r.
miałyby LO na swoim stanie. Czy tak się stanie, dowiemy się jeszcze w tym roku szkolnym.
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